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Interpellation (V) – Bolagiseringen - Hur stor är konsultens 
nedlagda tid och kostnad? 

 
 
Ställd till regionstyrelsens ordförande Patrik Stenvard (M)  

Enligt inkomna fakturor till regionen har konsulten, som är anlitad för att hålla i 
bolagiseringsprocessen, fakturerat regionen sedan i augusti månad. Totalt 
redovisas 605 timmar mellan augusti 2024 och december 2024 till en kostnad av 
975 kr/timme plus moms. Totalt fakturerades 613 637 kronor för dessa 4 månader. 

Den 16 oktober 2024 blev det offentligt att SD-styret avsåg att bolagisera 
primärvården. Bara någon timme innan media fick informationen fick den berörda 
personalen veta att en omorganisation planerades och att ett affärsdrivande bolag 
ska ansvara för primärvården. Oron spred sig fort bland personalgrupperna.  

Beslutet att bolagisera primärvården togs på fullmäktigemötet i januari, efter en 
minoritetsåterremiss. Beslutet togs utan relevanta beslutsunderlag.  

Den 28 november fick regionstyrelsen information om att konsult var tillsatt 
liksom en styrgrupp för arbetet. På regionstyrelsemötet fick vi också veta att det 
mesta av processen skulle ses som arbetsmaterial det vill säga hållas hemlig.  

Mycket har alltså skett innan beslut ens har fattats och informationen gällande 
processen är minimal - så gott som obefintlig. Det är långt ifrån den ”transparens 
och öppenhet” som regionstyrelsens ordförande brukar proklamera. 

 

Utifrån ovanstående frågar jag regionstyrelsens ordförande följande: 

1. Har samtliga timmar, som den nuvarande konsulten fakturerat mellan 
augusti 2024 och december 2024, lagts på bolagiseringsprocessen? 
 

2. Vad har framkommit under konsultens arbete gällande bolagiseringen? 
 

3. Hur kan alla, som nu hålls utanför processen, få ta del av det som 
framkommit och framkommer i arbetet med bolagiseringsprocessen? 
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4. Varför tillsattes en konsult fyra månader innan beslutet fattades? 
 

5. Om en konsult anlitades i augusti, med uppdraget att inleda arbetet med en 
bolagiseringsprocess, varför dröjde informationen om bolagiseringen av 
primärvården, till vårdanställda och länsinvånare, ända till 16 oktober? 
 

6. Hur mycket beräknas totalkostnaden bli för konsulten/konsulterna som 
arbetar med bolagiseringsprocessen?  
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